



Beau Soleil
Collège Alpin International

Are you **ready** for a new
summer **space** adventure?



Summer Camp

“ Thank you very much
for taking care of
my daughter for 2
unforgettable weeks.
She was so happy that
she didn't want to
come back home.

- Parent of a happy camper



7:30AM
Morning Wake up

8AM - 8:30AM
Breakfast

8:45AM
Morning meeting
for all campers

9AM - 10:30AM
Language Classes

10:30 - 11AM
Morning break

11AM - 12PM
Language Classes

12PM - 1:30PM
Lunch

“ What makes this camp so special is the consistency of how fun it is!

- Chris, 16 years old



10:30PM
Bed time for
Teens & Seniors



Encore plus de fun?

Vis une semaine supplémentaire de pur plaisir avec notre programme unique Odyssée. Non académique mais terriblement épique!

FEES | TARIFS

Registration fee Frais d'inscription	CHF 1'000
Camp fees Tarifs du camp	
2 weeks 2 semaines	CHF 5'500
1 month 1 mois	CHF 11'000
Odyssey Week Semaine Odyssée	CHF 2'775
Day camper 2 weeks Camp en externat 2 semaines	CHF 3'885
Pocket money* per week Argent de poche* par semaine	CHF 150
Photo option Option photo	CHF 250

* Pocket money is distributed daily and any remaining funds will be reimbursed to campers on their departure.

For terms & conditions, please refer to the application form.

* L'argent de poche est distribué chaque jour et le surplus éventuel sera rendu aux campeurs lors de leur départ.

Les conditions générales sont disponibles sur le formulaire d'inscription.



Can't get enough?

Live an extra week of pure fun in our unique Odyssey program. Non-academic but terribly epic!

EXPERIENCE OUR WORLD

At Beau Soleil, summer means FUN! Our recipe for success combines: campers aged 7-17 from around the world; a wide range of exciting activities and challenges; and engaging language lessons, to create the perfect summer experience.

Set in the heart of the Swiss Alps, we take advantage of our spectacular surroundings and safe clean environment, introducing campers to the unique culture of Collège Alpin Beau Soleil - here, it's what you do that counts. International friendships are forged and the result is happy campers who grow in confidence and leave with only one desire: to come back again!

Join us this summer and get a taste of life at Collège Alpin Beau Soleil!

DÉCOUVREZ NOTRE UNIVERS

À Beau Soleil, l'été rime avec FUN! Notre recette du succès combine des campeurs de 7 à 17 ans du monde entier, un large éventail d'activités et de challenges passionnants ainsi que des cours de langue captivants, créant une expérience estivale ultime.

Situés au cœur des Alpes suisses, nous bénéficions d'un environnement spectaculaire et sûr, permettant l'immersion totale des

“ I don't like the camp,
I love it!

- William, 8 years old



campeurs dans la culture unique du Collège Alpin Beau Soleil - ici, c'est ce que vous faites qui compte. Nos "happy campers" lient des amitiés internationales, développent leur confiance en soi et nous quittent avec une seule envie: revenir l'année suivante!

Rejoignez-nous cet été pour un avant-goût de la vie au Collège Alpin Beau Soleil!

FIND OUT MORE

Visit our website and find out more about the experience of a Beau Soleil camper. Places are limited, so ensure your place by completing the online application form.

POUR EN SAVOIR PLUS

Visitez notre site internet et découvrez l'expérience d'un campeur à Beau Soleil. Réservez votre place au plus vite en complétant notre formulaire d'inscription en ligne. Les places sont limitées.

www.beausoleil.ch | [#summercabs](https://twitter.com/summercabs)

DATES

2 July	16 July	17 July	31 July	31 July	7 August
2 juillet	16 juillet	17 juillet	31 juillet	31 juillet	7 août



Collège Alpin Beau Soleil
Route du Village 1
1884 Villars-sur-Ollon
Switzerland

summercamp@beausoleil.ch
+41 24 496 26 45

